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Beste meneer Jonk, 

 

U heeft ons op 1 september 2022 vragen gesteld over verkeersoverlast in Schermerhorn. In deze brief 

leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde voor vergaderingen van de raad. 

 

1. Bent op de hoogte van de actuele hachelijke situatie in Schermerhorn? 

Antwoord 

Het college is op de hoogte van de tijdelijke verkeerssituatie in Schermerhorn als gevolg van 

werkzaamheden aan de provinciale weg N243. 

  

2. Zo ja, Wat heeft u recent (afgelopen paar weken) reeds actief ondernomen om extra 

verkeersremmende maatregelen te treffen. 

Antwoord 

Voor de uitvoering van de werkzaamheden aan de N243 is een uitgebreid verkeersplan opgesteld 

door de aannemer in overleg met omliggende wegbeheerders en politie. Het college is hiervan 

op de hoogte. Het doorgaande verkeer wordt omgeleid via het provinciale wegennet. Aanvullend 

staan verkeersregelaars aan beide toegangswegen van Schermerhorn om zoveel mogelijk 

sluipverkeer door het dorp te voorkomen. De dorpsraad van Schermerhorn heeft over de inzet 

van deze verkeersregelaars geadviseerd.  

 

3. Zo nee, bent u bereidt om zo hier op zeer korte termijn actie op te ondernemen 

Antwoord 

Het college heeft in overleg met de dorpsraad, wegbeheerder van de N243 en de aannemer 

geconstateerd dat extra verkeersremmende maatregelen niet mogelijk zijn.  
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4. Bewoners hebben aangegeven heel graag enkele smiley borden (twee richtingen op het 

Oosteinde en Westeinde) bent u bereidt om deze of andere snelheidsremmende middelen 

snel en tijdelijk in te zetten? 

Antwoord 

Ja, het college is bereid om een snelheidsdisplay in het dorp te plaatsen. Snelheidsremmers in 

de vorm van drempels zijn niet gewenst vanwege trillingen. Voor een andere vorm van 

snelheidsremmende maatregelen is fysiek geen ruimte in het dorp. De dorpsraad deelt deze 

mening 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 

 

mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 

dhr. R.M. (Robert) Reus, gemeentesecretaris 

 


